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Vážení spoluobčané,

rok 2014 je na svém konci. Další kalendářem vymezená 
etapa dospěla do svého závěru, a nabízí se tak možnost 
vyhodnotit rok uplynulý a popřát si hodně štěstí do roku 
budoucího. 

Máme před sebou Vánoce a tento čas přináší 
s sebou sváteční chvíle, které bychom měli prožít se 
svými nejbližšími a přáteli. Pokusme se v tento čas na 
malou chvíli zastavit a zamyslet se nad průběhem právě 
končícího roku. Je důležité si uvědomovat skutečnosti, 
které mají v životě ten největší význam. Každý z nás má 
jistě svůj žebříček hodnot sestaven jiným způsobem, ale 
pevně věřím, že se na prvních místech nachází u velké 
většiny zdraví, rodinné štěstí a pocit být prospěšným 
nejen sobě, ale i ostatním. 

Všem spoluobčanům, občanům Staňkova, 
Krchleb, Ohučova a Vránova bych chtěl popřát 
příjemné prožití vánočních svátků, které budou 
naplněné radostí, štěstím, vnitřní harmonií a pohodou. 
Do nového roku pak přeji, abyste vždy našli dostatek sil, 
odvahy i trpělivosti porvat se s každou, byť sebemenší 
životní výzvou. Všichni si pak přejme, abychom se 
nejenom o Vánocích, ale každý den dokázali alespoň 
na malou chvíli zastavit a zjistit, jaké to je, když nikam 
nespěcháme. Občas stačí málo, třeba jen zkusit vnímat 
pohodu a krásu, kterou pro hektický způsob života 
často přehlížíme, a prožít radost z každé hezké chvilky 
s našimi nejbližšími.

Ať se Vám v roce 2015 všechno daří k Vaší 
spokojenosti.

Mgr. Bc. Alexandr Horák,
starosta města

V sobotu 29. 11. se ko-
naly již tradiční vánoční 
trhy, které pořádá měs-
to Staňkov. Návštěvníci 
si mohli pochutnat nejen 
na zabijačkových hodech, 
ale i na celé řadě dalších 
dobrot, včetně svařeného 
vína, které alespoň trochu 
pomohlo zmírnit chladné 
počasí. Ve stáncích opět 
tradičně nabízely své vý-
robky hlavně děti ze staň-
kovské základní školy. A i 
letos byl zájem návštěv-
níků značný, doufejme, 
že tato tradice vydrží i v 
dalších letech.

Horní foto je z rozsvě-
cení vánočního stromu  
první adventní neděli, 
které provázela vystou-
pení mažoretek, sborů 
ZŠ a orchestru základní  
umělecké školy 
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Z jednání městské rady a zastupitelstva
Usnesení z jednání rady 
města dne 8. 10. 2014

Rada města schvaluje
- na návrh bytové komise 
přidělení bytu v majetku 
města č. 11 o velikosti 
2+1, v byt. domě čp. 
389, U Pošty, Staňkov, p. 
Aleně Valečkové, bytem 
Václavská ul. 283, Staňkov.
- rozpočtové opatření č. 5 
 – rozpočtové změny 
v rozpočtu města na r. 2014.

Usnesení z jednání rady 
města dne 22. 10. 2014

Rada města schvaluje
- žádost staňkovských 
mládenců o prominutí 
placení nájemného 
z pronájmu LD při pořádání 
Mládeneckého plesu dne  
7.  2. 2015,
- zadání zpracování 
územní studie obytné zóny 
Ohučov, zpracovatel ateliér 
SLADKÝ&PARTNERS 
s.r.o., Praha 6, Nad Šárkou 
60. Cena včetně DPH 
60 500,- Kč,
- přijetí dotace – Smlouvu 
č. 14216344 o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu
životního prostředí ČR 
v rámci Operačního 
programu Životní prostředí 
uzavřenou mezi městem 
a SFŽP ČR, Praha 11, 
Kaplanova 1931/1 na 
poskytnutí dotace ve 
výši 187 765,- Kč na 
spolufinancování akce 
„Zkvalitnění nakládání 
s bioodpady“,
-  rozdělení fin. prostředků, 
určených v rozpočtu města 
na podporu tělovýchovy 
(v souladu s usnesením 
zastupitelstva města č. 3, 
bod V. ze dne 26. 03. 2007) 
takto:
FK Staňkov      90 000,- Kč
Sokol Staňkov  90 000,- Kč
Sokol Krchleby35 000,- Kč
oddíl tenisu      15 000,- Kč
HC Staňkov        5 000,- Kč
AJAX Staňkov   5 000,- Kč
SK MG Staňkov florbal    
           20 000,- Kč
kulturisté             5 000,-Kč
-  znění Dodatku č. 1 
k veřejnoprávní smlouvě 
uveřejněné ve Věstníku 
právních předpisů
Plzeňského kraje dne  
24. 3. 2011, částka 2, mezi 
městem Staňkov a obcemi 
Čermná, Hlohová,
Hlohovčice, Močerady, 
Osvračín a Poděvousy 
na vykonávání přenesené 
působnosti ve věci

projednávání přestupků ve 
smyslu zák. č. 200/1990 Sb., 
o přestupcích, v platném 
znění,

souhlasí
- na žádost firmy 
RENOVUM – stavební 
činnost s.r.o., Plzeňská 20, 
Staňkov s předloženým 
Plánem zajištění pískovny 
na ložisku Krchleby č. D 
5175600.

Usnesení z ustavujícího 
zasedání zastupitelstva 
města Staňkov
konaného dne 3. listopadu 
2014

Zasedání zastupitelstva 
města bere na vědomí
a) složení slibu všech členů 
zastupitelstva podle § 69 
odst. 2 zákona  č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném 
znění,
b) ustanovení pětičlenné 
rady města v souladu s § 
84, odst. 2, písm. m) a § 99, 
odst. 3,  zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném 
znění,

zřizuje
- v souladu s § 117, odst. 
2,  § 84 odst. 2, písm. m) 
a § 119, odst.1,  zák. č. 
128/2000 Sb., o obcích, 
v platném znění
a) finanční výbor v počtu 7 
členů,
b) kontrolní výbor v počtu 
3 členů,

 volí
- v souladu s ustanovením 
§ 84, odst. 2, písmena m) 
zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, v platném znění, 
člena

Mgr. Bc. Alexandra Horáka 
starostou města
Mgr. Jaroslava Šobra 
místostarostou města
Jiřího Beka  
členem rady města
Mgr. Ivanu Hettlerovou 
členkou rady města
Zdeňka Strouska  
členem rady města
Ing. Františka Pátého  
předsedou finančního 
výboru
Václava Černého   
předsedou kontrolního 
výboru

 stanoví
a) starostu dlouhodobě 
uvolněným pro výkon 
funkce,

b) v souladu s nařízením 
vlády č 459/2013 Sb., 
kterým se mění nařízení 
vlády č. 37/2003 Sb. o 
odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstva, ve 
znění pozdějších předpisů, 
s platností od 04. 11. 2014, 
výši odměn pro neuvolněné 
členy zastupitelstva,

konstatuje,
- že nově zvolené 
zastupitelstvo se až do 
případného projednání 
nového jednacího řádu 
v tomto orgánu bude řídit 
stávajícím jednacím řádem 
zastupitelstva, schváleným 
dne 11. 12. 2002

Usnesení z jednání rady 
města dne 5. 11 .2014

Rada města schvaluje
- právo užívání závěsného 
odznaku se státním znakem 
ČR při významných 
příležitostech a
občanských obřadech pro 
starostu, místostarostu a 
ostatní členy rady města.
- Smlouvu o smlouvě 
budoucí, uzavřenou mezi 
budoucím prodávajícím 
– Sdružením měst a obcí 
Plzeňského kraje, Plzeň, 
Riegrova 1 a budoucím 
kupujícím – městem 
Staňkov na účast
v projektu nákupu 
kontejnerů pro objemný 
odpad určený pro 
potenciální energetické 
využití, na který budou 
poskytnuty v rámci 
dotačního programu 
„Operační program Životní 
prostředí – Fond 
soudržnosti, prioritní osa 
4: Zkvalitnění nakládání s  
odpady a odstraňování
starých ekologických 
zátěží.“

zřizuje
- v souladu s § 102 odst. 2 
písm. h), zák. 128/2000 Sb., 
o obcích, v platném znění
a) Bytovou komisi:  
předseda - Petr Kučera,
členové - Václav Baxa, 
Ing. Milan Hanuš, 
Petra Mikulková, Marie 
Fictumová, Jindřich Budín,  
Martin Koriťák,
Josef Štibraný, 
zapisovatelka Lenka 
Kučerová,
b) Komisi pro občanské 
záležitosti: 
předseda - Mgr. Ivana 
Hettlerová,

členové - Mgr. Jaroslav 
Šobr, Anna Bozděchová,  
Marta Kastlová, Renata 
Řezníčková, Lenka 
Kučerová, Marcela Hůlová,  
zapisovatelka Marta 
Kastlová,

Rada města bere na 
vědomí
aktualizaci složení 
zvláštních orgánů obce – 
povodňové komise, která je 
jmenována starostou
v  souladu s ust. § 106 
zák. č. 128/2000, o obcích, 
v platném znění:
předseda - Mgr. Bc. 
Alexandr Horák,

místopředseda -   
Mgr. Jaroslav Šobr,
tajemník - Ing. Luboš 
Holeček,
členové - Václav Žáček, 
Pavel Bauer, Petr Kučera,  
Luděk Stauber, Jiří Bek,  
Rostislav Holoubek st.,  
Roman Dvořák, Jaroslav 
Šagát,
zapisovatel  
Ing. Luboš Holeček.

Rada města souhlasí
- s účastí předsedů 
kontrolního a finančního 
výboru na jednáních rady 
města.
J. Steinbach, M. Kastlová

Poděkování
 Dovolte mi, abych v souvislosti 
s komunálními volbami, které proběhly letos na 
podzim, krátce zhodnotil právě skončené volební 
období. Zejména bych chtěl poděkovat bývalým 
zastupitelům za práci, kterou po celé čtyři roky pro 
město odváděli. Myslím si, že se nám všem povedlo 
zase o trošku to naše město, a když říkám naše 
město, nemyslím samozřejmě jen Staňkov, ale i 
Krchleby, Ohučov a Vránov, vylepšit. Vím, vždy se dá 
dělat víc, vždycky se najde něco, na co se zapomnělo 
nebo co se nepovedlo udělat, a co ten který občan 
města vnímá jako stěžejní. Zastupitelstvo města 
je vždy limitováno finančními prostředky, které má 
k dispozici, a v jejich rámci pak musí s nejlepším 
vědomím a svědomím rozhodnout, kde finanční 
prostředky použít. V právě skončeném volebním 
období byly ve městě úspěšně dokončeny dvě velké 
finanční akce přesahující 30 milionů Kč. Největší byla 
rekonstrukce dosluhujícího Zdravotního střediska na 
moderní zařízení splňující ta nejpřísnější měřítka 
včetně bezbariérového přístupu do celého zařízení. 
Kromě stávajících lékařů je zde nově rehabilitace, do 
objektu se vrátila Domažlická nemocnice s ordinací 
gynekologie a od listopadu zde působí alergologie. 
O příchodu dalších lékařů specialistů se dále jedná. 
Druhou akcí bylo vybudování nové splaškové 
kanalizace v Krchlebech s přečerpáváním do 
Staňkova na čističku. V Krchlebech byly následně 
vyspraveny místní komunikace a ve spolupráci 
s Plzeňským krajem byl zrekonstruován průtah obcí. 
Podařilo se vyasfaltovat stezku pro pěší a cyklisty 
ze Staňkova do Vránova, která je zejména v letním 
a podzimním období hijně využívána. Uspěli jsme 
se žádostí o dotaci na čistící stroj Kärcher a novou 
multikáru se štěpkovačem a kontejnery. První z nich 
již ve Staňkově jezdí, druhý bude dodán v průběhu 
prosince. Úspěchem města je bezesporu i to, že 
se firma ZF Staňkov rozhodla rozšířit ve Staňkově 
výrobu, a tak mohla být v září letošního roku 
otevřena další hala, díky čemuž bude firma schopná 
výhledově zaměstnat až 300 lidí. Podařilo se rovněž 
vybudovat pár set metrů chodníků a v tomto trendu 
určitě chceme pokračovat. Závěrem bych chtěl 
poděkovat všem, kteří nám po celé ty čtyři roky 
pomáhali, fandili a drželi palce.           
                                                                       starosta
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Poděkování
 
V  září  letošního  roku  odešel  do  důchodu můj  dlouholetý 
parťák,  člověk,  kterého  si  nesmírně  vážím,  a  člověk,  od 
kterého jsem se měl možnost mnoho věcí naučit – tajemník 
městského  úřadu  pan  Václav  Žáček.  Chtěl  bych mu  touto 
cestou ještě jednou poděkovat za všechnu práci, kterou pro 
město za těch 24 let, z nichž přesnou polovinu jsem s ním 
mohl strávit já, vykonal, a popřát mu do dalších let hlavně 
hodně zdraví, osobní a rodinné pohody s tím, že pomyslné 
dveře od městského úřadu pro něj nikdy nebudou uzavřené. 
Vašku, děkuji!

starosta

Zaměření města do dalších čtyř let

V  nadcházejícím  volebním  období  bychom 
se  chtěli  zaměřit  především  na  renovaci  náměstí  T.  G. 
Masaryka  na  důstojné  odpočinkové  a  kulturní  místo,  a 
pokud se to podaří, s ní spojenou rekonstrukci staré radnice. 
Právě tyto dva projekty budou ale ke své úspěšné realizaci 
potřebovat  dvě  podmínky:  Především  zajištění  finančních 
prostředků  prostřednictvím  dotací  a  zejména  zahájení  a 
dokončení  tolik  vytouženého obchvatu,  jehož  realizace  se 
stále odsunuje. Doufám, že termín jaro 2015 je již opravdu 
tím posledním termínem a že se skutečně na jaře dočkáme 
„kopnutí  do  země“.  V  současné  době  nemáme  žádnou 
moc  zahájení  realizace  uspíšit.  V  průběhu  2  –  3  let  nás 
čekají nepříjemná omezení dopravy ve Staňkově související 
s opravami státních a krajských silnic. Z jara to bude již dříve 
zmiňovaná  oprava  průtahu  Staňkovem  ve  směru  Plzeň  – 
Domažlice,  v  průběhu  roku  výstavba  zcela  nového mostu 
pod  Krchleby  a  pravděpodobně  v  roce  2016  čtyřměsíční 
oprava  mostu  přes  řeku  Radbuzu  spojená  s  jeho  úplnou 
uzavírkou. Tyto opravy budou velice nepříjemné a musíme 
se všichni připravit na dopravní komplikace s nimi spojené a 
obrnit se trpělivostí a shovívavostí. 
  V  následujících  letech  musí  dojít  k  vybudování 
víceúčelového  hřiště  pod  Lidovým  domem  i  za  cenu,  že 
by  toto  hřiště mělo  být  výhradně budováno  z  prostředků 
města. Hřiště bude určeno pro všechny druhy dostupných 
sportů hraných na obdobných hřištích a mělo by sloužit jak 
široké  veřejnosti,  tak  zejména  bude  určeno  pro  potřeby 
základní  školy.  Spolu  s  plánovaným  travnatým  hřištěm 
s běžeckou dráhou, doskočištěm a sektorem pro vrh koulí 
na pozemku pod základní školou, který město v předchozích 
letech koupilo, by mělo dětem přinést dostatek sportovního 
vyžití.  Třeba  zde  díky  těmto  podmínkám  vzniknou  nové 
sportovní oddíly, které tady v minulosti nepůsobily.      
  Kanalizace  ve  Vránově  s  napojením  na  ČOV  do 
Staňkova je ve stadiu stavebního povolení a z jara se bude 
opětovně  žádat  o  dotaci.  Při  této  kanalizaci  by  se  měla 
odkanalizovat  i  Plovární  ulice.  Nadále  bude  pokračovat 
projekční příprava zbývající části kanalizace ve Staňkově, jejíž 
realizace je však podmíněna získáním dotace v dostatečné 
výši. Zbývající kanalizace by měla stát více než 130 mil. Kč 
a  pokud město  dostatečně  vysokou  dotaci  nezíská,  je  její 
realizace spíše utopií. V tomto případě by se musel zbytek 
Staňkova  odkanalizovávat  z  vlastních  zdrojů  postupně  od 
míst, která působí největší problémy.
      Zmínil jsem asi největší investiční akce, ale je toho 
mnohem  víc.  Potřebujeme  připravit  dokumentaci  k  nové 
lávce přes řeku Radbuzu a pokusit se na ni získat finanční 
prostředky,  aby  v  případě  uzavření  mostu  mohla  být 
využita  jak pro  chodce,  tak  i pro místní dopravu. Chceme 
dále  pokračovat  v  budování  chodníků,  opravách místních 
komunikací  a  rozšiřování  parkovišť.  S  výše  zmiňovanou 
opravou  průtahu  souvisí  i  vybudování  chodníku  po  pravé 
straně  a  rekonstrukcí  stávajícího  po  levé  straně  v  ulici 
Americká směrem na Domažlice a chodníku ke hřbitovu ve 
Výtuňské  ulici,  kde  bude  v  době  opravy  průtahu  zvýšená 
doprava.  Dále  pak  chodník  na  průtahu  obcí  Krchleby, 
v  Domažlické  ulici,  v  obytné  zóně U  Čermenského  lesíka, 
rekonstrukce  Baarovy  ul.  včetně  chodníků,  oprava  silnice 
vedoucí na nádraží, atd. Čeká nás práce na cyklostezkách, 
nadále  budeme  podporovat  školy,  sportovní  oddíly  a 
všeobecně kulturu ve Staňkově. V plánu  jsou další větší či 
menší investiční, ale i neinvestiční akce, které by měly nám 
všem  zpříjemnit  život  v  našem  překrásném městě.  Úkolů 
nás čeká v příštích čtyřech letech hodně, některé se možná 
realizovat nepodaří, ale a já pevně věřím tomu, že i s Vaší 
pomocí, tedy s pomocí všech obyvatelů Staňkova, Krchleb, 
Ohučova a Vránova dokážeme ty nejdůležitější splnit.

starosta

Oznámení
  S účinností od 1. prosince 2014  jsem na základě doporučení konkursní komise 
jmenoval se souhlasem ředitele Krajského úřadu Plzeňského kraje ing. Luboše Holečka
tajemníkem Městského úřadu Staňkov. Přeji panu Holečkovi hodně úspěchů v nové funkci, 
těším se na vzájemnou spolupráci a doufám, že dokáže navázat na vše pozitivní, co dokázal 
za léta na městském úřadu vybudovat předcházející tajemník pan Václav Žáček.   starosta

UPOZORNĚNÍ NA POVINNOSTI CHOVATELŮ PSŮ DLE 
OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY MĚSTA STAŇKOVA Č. 12/93 
O ZAJIŠTĚNÍ PÉČE O ČISTOTU A ZLEPŠENÍ VZHLEDU A 
ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ MĚSTA STAŇKOVA A K MĚSTU 
PATŘÍCÍCH OBCÍ:
Článek 7 výše uvedené vyhlášky uvádí:
- přihlásit psa staršího tří měsíců do evidence vedené na Městském úřadě,
- zaplatit místní poplatek ze psa do 31. 3. každého roku,
- vodit psa na vodítku, popř. opatřit psa náhubkem,
- dbát, aby pes neznečišťoval společné prostory obytných domů, veřejná 
prostranství a veřejnou zeleň, případné znečištění ihned odstranit,
- absolvovat se psem povinné ochranné očkování,
- dát okamžitě psa prohlédnout veterinárním lékařem při poranění občana, 
dodržovat nařízení veterinární služby.

Město Staňkov zlepšuje podmínky pro třídění.
Staňkov se postupně zlepšuje v třídění odpadů. Ukazuje se, že obyvatelům není třídění 
odpadů a životní prostředí lhostejné. Každý z nich v loňském roce vytřídil v průměru téměř 
26 kg plastu, papíru, skla. 
Třídění odpadů se stává přirozenou součástí životního stylu obyvatel města. 
„Jak vyplývá ze statistik společnosti EKO-KOM, a.s., na jednoho obyvatele připadalo v 
uplynulém roce 11 kilogramů vytříděného papíru, 7 kilogramů plastu, téměř 8 kilogramů 
skla,“ popsala Olga Braunová.
Takové zlepšení souvisí podle představitelů města zejména s dlouhodobou podporou a 
popularizací třídění odpadů. 
„Společnými silami s autorizovanou obalovou společností EKO-KOM, a.s. se už čtrnáctým 
rokem snažíme rozvíjet a zdokonalovat celý systém nakládání s využitelnými složkami 
komunálních odpadů. V poslední době aktivity cíleně zaměřujeme na komodity 
se slabšími výsledky – tento směr se nám osvědčuje a hodláme v něm i v budoucnu 
pokračovat,“ informovala Olga Braunová s tím, že za období trvání spolupráce města a 
společnosti EKO-KOM, a.s. se podařilo zvýšit množství vytříděných odpadů na jednoho 
občana na dvaapůlnásobek - z 10 kilogramů papíru, plastu, skla v roce 2003 na loňských 
26 kilogramů.
Za výbornými výsledky stojí, kromě osvětových a vzdělávacích aktivit, také stále se 
zlepšující dostupnost kontejnerů na třídění. Součástí spolupráce obou institucí je totiž 
i zahušťování sběrné sítě nádob na tříděný odpad. Tím se stává třídění pro občany 
pohodlnější. 
„Tato skutečnost totiž významně napomáhá nejen růstu množství, ale i zvyšování kvality 
vytříděných odpadů. Ke konci loňského roku se na území města nacházelo 39 barevných 
kontejnerů. Největší podíl v současnosti tvoří nádoby na plast a sklo. Oproti konci roku 
2003 vzrostl počet nádob na třídění odpadů o 22 kusů,“ vypočítal Luděk Königsmark, 
regionální manažer společnosti EKO-KOM. 
Kontejnery na tříděný sběr jsou tak občanům ve městě blíž, neboť jedno průměrné 
kontejnerové hnízdo slouží pro přibližně 240 obyvatel. V roce 2003 to bylo o 320 lidí více.
„Věřím, že jdeme správnou cestou. Třídění odpadů dlouhodobě podporujeme. Tyto 
výsledky přináší nám všem pozitivní signál v podobě každoročního nárůstu množství 
vytříděných odpadů. Jsme rádi, že se nám systematická podpora vyplácí,“ vysvětluje Olga 
Braunová                       EKO-KOM   a.s.
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Zvolení zastupitelé

Volby 2014 
                             V říjnu letošního roku jsme měli všichni, občané starší 18 let, možnost jít zase po čtyřech letech k volbám a spolupodílet se 

                           na tom, jakým směrem se bude naše město v příštích letech ubírat a zároveň rozhodnout o tom s kým. Velice mě mrzí, že více 
                              než  50 %    voličů  v  letošních  volbách  této možnosti  nevyužilo.  Je  to  jen  a  jen  jejich  svobodné  rozhodnutí  a má  na  něj  zcela 
     jistě každý právo, ale pak by měl zvažovat případnou kritiku kroků podniknutých vedením města a spíše položit sám sobě otázku ve smyslu, 
            když  jsem  měl  šanci  a  právo  zkusit  s  tím  něco  udělat,  tak  jsem  se  tohoto  práva  dobrovolně  vzdal,  takže  mohu  teď  
        vůbec něco kritizovat? 

 V první řadě bych chtěl poděkovat všem, kteří k letošním volbám přišli ,a slíbit jim, že i když třeba volby nedopadly podle jejich představ, tak se 
  budeme my, kteří jsme důvěru dostali, snažit, aby ti, co nás volili, této volby nelitovali a ti, kteří ne, tak aby si třeba za čtyři roky řekli, že to vlastně 
           nebylo tak špatné. Osobně bych chtěl poděkovat za důvěru, která mi byla dána, a za hlasy, které jsem v letošních volbách obdržel. Je to pro mě opět 
 obrovský závazek do příštích čtyř let a svědčí o tom, že jsme svoji práci, i přes některé nezdary, dělali dobře. Negativně se na naší práci nepodepsalo 
ani to, že jsem skoro tři čtvrtiny volebního období, až do září 2013, v době, kdy jsem vykonával povinnou praxi advokátního koncipienta, působil jako 
neuvolněný. Splnili jsme společně s místostarostou slib, že tato anomálie nebude mít žádný vliv na chod města. Mám před sebou čtvrté volební období 
a v hlavě spoustu plánů, které bych chtěl ještě uskutečnit a pro které jsem se rozhodl, samozřejmě díky Vaší podpoře, přehodnotit některé své úvahy a 
odložit případný výkon advokacie na neurčito a stoprocentně se věnovat práci pro město.

Jsem přesvědčen o  tom,  že  jak  já,  tak místostarosta,  tak  radní,  tak  i ostatní  zastupitelé ve  spolupráci  s Vámi všemi důvěru v nás vloženou 
nezklameme a budeme všichni pracovat v zastupitelstvu jako jeden tým s jediným cílem, aby se Staňkov, Krchleby, Ohučov a Vránov staly zase o něco 
lepšími místy pro život.                                                                  starosta

Mgr.,Bc. Horák Alexandr Mgr. Šobr Jaroslav Mgr. Hettlerová Ivana Strousek Zdeněk Bek Jiří

Bc. Konopíková Martina Mgr. Hofman Emil Ing. Kucharič Milan Bc. Dokulilová Hana Holoubek Rostislav

Ing. Pátý František Koriťák Martin Kubica Jaroslav Ing. Fejtek Petr Černý Václav

Ustavující zasedání nově zvoleného patnáctičlenného zastupitelstva Staňkova bylo svoláno do Lidového domu na pondělí 3. listopadu. Sál 
nebyl návštěvníky z řad občanů příliš zaplněn, protože se vzhledem k výsledku voleb nečekaly žádné překvapivé zvraty ve složení rady a 
v osobě starosty města. Při tajných volbách byl starostou opět zvolen Mgr. Bc. Alexandr Horák, zvolený za Volbu pro Staňkov, jako neuvolněný 
místostarosta byl zvolen Mgr. Jaroslav Šobr z ČSSD, další tři členové do pětičlenné rady byli zvoleni:  Mgr. Ivana Hettlerová, Zdeněk Strousek a 
Jiří Bek, všichni za Volbu pro Staňkov. Do čela finančního výboru byl zvolen ing. František Pátý, předsedou kontrolního výboru pak Václav Černý. 
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Pořadí Jméno Strana Věk Hlasů

1 Horák Alexandr Mgr.,Bc. Volba pro Staňkov 42 698

2 Šobr Jaroslav Mgr. ČSSD 54 529

3 Hettlerová Ivana Mgr. Volba pro Staňkov 55 528

4 Strousek Zdeněk Volba pro Staňkov 39 506

5 Bek Jiří Volba pro Staňkov 34 502

6 Konopíková Martina Bc. Volba pro Staňkov 43 499

7 Pittrová Radka Volba pro Staňkov 44 457

8 Holoubek Rostislav Volba pro Staňkov 58 454

9 Bauer Ondřej Volba pro Staňkov 33 453

10 Kukla Vladimír Volba pro Staňkov 50 449

11 Hofman Emil Mgr. Volba pro Staňkov 41 422

12 Mikulková Petra Volba pro Staňkov 33 410

13 Kucharič Milan Ing. ČSSD 43 401

14 Dokulilová Hana Bc. Volba pro Staňkov 38 392

15 Špitová Gabriela Volba pro Staňkov 38 375

16 Holoubek Rostislav ČSSD 32 374

17 Černá Bohumíra Volba pro Staňkov 33 367

18 Pátý František Ing. KDU-ČSL 67 361

19 Koriťák Martin ČSSD 39 354

20 Štengl Filip Mgr. Volba pro Staňkov 31 348

21 Augustinová Miriam Mgr. ČSSD 45 321

22 Budín Jindřich ČSSD 31 319

23 Zezulková Zuzana ČSSD 35 291

24 Kubica Jaroslav KDU-ČSL 59 290

25 Bártová Jaroslava ČSSD 62 259

26 Kastl Pavel ČSSD 41 259

27 Fejtek Petr Ing. KDU-ČSL 49 255

28 Doležalová Michaela Mgr. ČSSD 35 245

29 Grman Tomáš Bc. KDU-ČSL 38 234

30 Janeček Vlastimil ČSSD 35 231

Pořadí Jméno Strana Věk Hlasů

31 Černý Václav KSČM 62 216

32 Konopová Marcela Bc. ČSSD 41 210

33 Kudela Marian ČSSD 42 201

34 Cibulková Klára Ing. KDU-ČSL 27 193

35 Hais Josef Mgr. KDU-ČSL 32 188

36 Tankóová Jitka Bc. KDU-ČSL 48 177

37 Polívka Petr KDU-ČSL 34 176

38 Karbanová Markéta ČSSD 21 172

39 Fait Petr KDU-ČSL 61 163

40 Cibulka Karel KDU-ČSL 55 157

41 Felix Jiří KDU-ČSL 65 156

42 Svoboda Aleš ČSSD 45 148

43 Arrammachová Anna KDU-ČSL 41 144

44 Řezáčová Anna KDU-ČSL 57 137

45 Karban Antonín KSČM 67 130

46 Chlíbec Tomáš  KDU-ČSL 27 127

47 Cvalín Petr KSČM 24 122

48 Votrubová Soňa KDU-ČSL 25 118

49 Polanka Miroslav KSČM 56 108

50 Šafránková Miroslava KSČM 55 103

51 Velát Josef KSČM 31 95

52 Černý Bohuslav KSČM 35 91

53 Inderholc Dušan KSČM 35 85

54 Čeman Miloš KSČM 57 84

55 Nový Karel KSČM 67 81

56 Kocáb Zdeněk KSČM 64 80

57 Kovář Miloš KSČM 65 79

58 Janečková Marcela KSČM 53 74

59 Osvald Vladimír KSČM 62 72

60 Inderholc Pavel KSČM 61 67

název                    počet hlasů               v %                 počet mandátů 
Volba pro Staňkov     6 859   44,15       7
Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid.     2 876   18,51        3
Česká str.sociálně demokrat.      4 314   27,77        4
Komunistická str.Čech a Moravy     1 487     9,57        1
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Společenská kronika

MO ČRS Staňkov zve všechny na

Rybářský 
ples,

který se koná 
24. ledna 2015 
od 20.00 v Lidovém domě
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Zelený Háj        
Penzion a chatová osada

nabízí prostory pro pořádání vašich akcí: 

 

Svatby, firemní večírky, školní srazy, 
rodinné oslavy, školení apod. 

 

K dispozici je hlavní sál (80 míst), 

myslivecký salónek (14 míst) a hospůdka (25 míst) 

 

http://zeleny-haj.webnode.cz 

telefon: 608 972 234 

 

V měsíci listopadu  oslavili významné životní 
jubileum tito občané Staňkova
Zídková Barbora, Staňkov II 90 let  
Falout Václav, Staňkov I      85 let
Steinbachová Milena, Staňkov I 80 let  
Brožovská Marie, Staňkov I    75 let
Čapková Ivanka, Staňkov I  70 let  
Tauerová Magdalena, Staňkov I  70 let

V měsíci prosinci oslaví nebo již oslavili vý-
znamné životní jubileum tito občané Staňkova
Vaverka Břetislav, Staňkov II 90 let  
Princl Josef, Staňkov II       85 let
Valečková Zdeňka, Staňkov II 80 let  
Hanzlík Karel, Staňkov I      75 let
Nová Jana, Staňkov I  70 let  
Mestlová Hana, Staňkov I       70 let
Pavlíková Gerda, Staňkov II 70 let  
Volf Jaroslav, Staňkov I       70 let   
     
Blahopřejeme všem jubilantům.

Dne 14. 11. 2014 byli v obřadní síni MěÚ  
přivítáni tito noví občánkové města Staňkov
Adéla Svobodová
Rozárie Kozová
Tadeáš Ježek
Aneta Koritáková
Jasmína Vlková
Klára Marušincová
Tomáš Hilpert
Rostislav Holoubek
Štěpán Kolečko
Adéla Škampová

Staňkovští rybáři lovili vánoční kapry.



Z archivu
Rok 1894 ve Staňkově

Rok 1894 proběhl poměrně poklidně v celých Čechách a rovněž tedy ve 
Staňkově. K nerušenému životu v městečku přispívala i rozvážně spravovaná 
městská pokladna, v níž příjmy již tradičně představoval pronájem obecních 
luk a polí, radničního a pivovarského šenku, příjmy z lesního hospodářství, 
z vybírání školního platu a také z různých mimořádných dávek, jako byly 
např. poplatky na ponocného. Ve vydání pochopitelně figuruje služné, a to 
purkmistrovi a strážníkovi, lesnímu a polnímu hajnému a ponocnému, dále 
se objevují výdaje na příspěvky hasičům za jejich službu při konání trhů, 
poplatky policejnímu komisaři, kominíkovi, cestmistrovi a cestáři, obecnímu 
lékaři a okresnímu veterináři. Část financí obec vydávala za opravy majetku, 
na školství a na chudinství, často se objevují výlohy za stromky k cestám. 
Poněkud úsměvně zní útraty za „roužání lamp“, oprava arestu a deka 
do arestu. K dobročinným účelům byly zařazeny položky: faráři za mše; 
učitelovi za průvody; hudebníkům za vyhrávání a hasičům a veteránům za 
pomoc při sv. Janu a Božím těle, za prach a střelbu a modlení a za přívoz 
máje, za pentle ke sv. Janu.
 V protokolech ze schůzí obou staňkovských obcí nacházíme opakovaná 
nařízení o chovu a především pastvě husí. Ty se nesměly samostatně pást ani 
pouštět ze dvora, a vůbec je směli chovat jen ti Staňkovští, kteří měli v obci 
domovské právo. Vždy aktuální stesky na neukázněnou mládež našly svůj 
odraz rovněž v zápisech ze schůzí obecního výboru z roku 1894, kdy zde padl 
návrh, aby na učedníky odcházející z pokračovací školy dohlížel strážník a 
policejní komisař, neboť jsou příliš hluční a dělají nepořádek.
 Obraz kulturního a společenského života dokresluje např. skutečnost, 
že toho roku byl dán popud k založení Sokola v obci, k němuž opravdu došlo 
o rok později. V městské registratuře se dochovala i krátká zpráva o tom, že 
cirkus účinkující ve Staňkově věnoval z výtěžku  z představení 24 zlatých na 
staňkovské chudé za to, že nemusel odvádět obci žádné poplatky.
 Ale připomeňme si i akce dalekosáhlejšího významu. V roce 1894 bylo 
dohodnuto postavení železnice ze Staňkova do Poběžovic, její uvedení do 
provozu pak spadá na začátek 20. století. 
 Téhož roku se na podnět obchodníka a stavebního podnikatele 
Františka Trnky ve Staňkově začalo jednat o zřízení spořitelny. Byla 
sestavena komise, v níž nebyl členem nikdo, kdo byl spojený s krachem 
staňkovské záložny. Ta byla založena ve Staňkově v roce 1871, avšak už 
v roce 1875 upadla do konkursu kvůli tomu, že zakoupila velké množství 
akcií nově budovaného staňkovského pivovaru. Nepříznivé hospodaření 
totiž přivedlo do konkurzu i pivovar. Nový staňkovský peněžní ústav neměl 
být nijak spojován s předchozím nevydařeným pokusem o místní finanční 
instituci. Stanovy nové spořitelny vycházely z již prověřených stanov 
spořitelen v Přešticích, Domažlicích a Plzni. Místodržitelství je schválilo po 
dvou letech, a tak staňkovská spořitelna mohla svoji činnost zahájit 1. února 
1897.
 V roce 1894 byl z iniciativy občanů zřízen finanční ústav i ve Staňkově 
vsi, a to občanská záložna.
 Od roku 1894 se také datují snahy o odloučení Krchleb od Staňkova 
Vsi. Návrh, který zazněl 3. května na schůzi představitelů obce, doporučoval, 
aby obec Krchleby obdržela třetinu movitého i nemovitého jmění a vzala na 
sebe i třetinu břemen (dluhů). K odloučení obce Krchleby od obce Staňkov 
Ves však došlo až v souvislosti se zdlouhavým procesem slučování obou 
Staňkovů k 27. říjnu 1928.

Radka Kinkorová
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Městská knihovna se opět 
(po kolikáté už?) stěhovala 
Ze školní budovy do Lidového domu. Současně 
s knihovnou v prvním patře Lidového domu 
našla azyl i část ZUŠ. Stěhování a zařizování 
knihovny skončilo v září, od 15. 9. je zde 
zahájen provoz. 
Současné uspořádání knih a časopisů v regálech 
a vyhledávání knih je přehledné a orientace 
v systému, který zpracovala paní Jana Malíková, 
je snadná.
Knihovna neslouží pouze k půjčování knih a 
časopisů a k používání veřejného internetu. 
V knihovně probíhají zajímavé kurzy rukodělných 
a výtvarných dovedností – podzimní dekorace, 
drhání, pletení na rukách a mnoho dalších. Je 
zde i malá výstavka prací z těchto kurzů – pletení 
z pediku, výrobky z ovčího rouna, drátování, 
šperky. Interiér knihovny doplňují velké loutky, 
které vyrobili žáci ZUŠ.
Kromě toho ve spolupráci se školou se zde 
uskutečňují literární besedy na nejrůznější 
témata, setkání se spisovateli a jinými 
zajímavými lidmi a další akce jako např.“Noc 
s Andersenem“ nebo „Knížka pro prvňáčka“.

Josef Steinbach
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Zprávy ze základní školy

 

 

penzion Zelený Háj 
31.12.2014 od 20hod 

k tanci a poslechu hraje  

Simona Brožovská a Tomáš Fejtek 
Vstupné 120Kč (včetně půlnočního přípitku) 

Předprodej na tel. 725 617 633 nebo 
http://zeleny-haj.webnode.cz/akce/ 

Farní charita ve Staňkově zve 
všechny seniory na adventní po-
sezení dne 10. 12. 2014 od 13.00 
hodin v Betlémě na farní zahra-
dě. Odpoledne vám zpříjemní 
žáci ze základní školy svým 

vánočním vystoupením.

Němčina aktivně na základní škole

  V  tomto  školním  roce  je  v  naší  škole  věnována    velká 
pozornost komunikačním dovednostem žáků v německém 
jazyce, a to v přirozeném prostředí.  Symbolickým začátkem 
této  snahy  bylo  přivítání  pana  ředitele    Markuse  Hartla,  
ředitele      Realschule  in  Regenstauf,    při  červnových 
oslavách 100. výročí založení naší školy. Při této příležitosti 
jsme  zahájili  partnerskou  spolupráci  obou  škol  a  dohodli 
jsme  pobyt  našich  žáků  v  Německu  a  německých  žáků  u 
nás.  Výměnné  pobyty  se  uskutečnily    ve  dnech  21.  10.  v 
Něměcku a 20. 11. 2014 na naší  škole.     Po prvních dvou 
jednodenních  setkáních  jsme  se  domluvili    na  dalším, 
tentokrát dvoudenním setkání našich žáků v Sazamově. To 
se uskuteční v červnu. 
 Již  třetím rokem mají žáci možnost navštívit v čase adventu 
německá města a prohlédnout si jejich historické památky. V 
roce 2012 to byl Norimberk, v roce 2013 Regensburk a letos 
navštívíme Pasov. Žáci se zde nejen  seznamují s historickými 
událostmi  a  zhlédnou  nejznámější  pamětihodnosti,  ale 
uplatní  také německý jazyk přímo v reálném prostředí.
Ve  dnech  25.  a  26.  5.  2015  je  připravena  dvoudenní  
exkurze do Vídně, kdy za doprovodu zkušeného průvodce 
zhlédneme nejvýznamnější památky.
 Další novinkou  je  otevření  oddílu  cizojazyčné literatury v 
německém jazyce přímo ve školní knihovně.
Ráda bych poděkovala žákům, bez jejichž zájmu by se tyto 
akce  nemohly  uskutečnit,  rodičům  za  morální  a  finanční 
podporu  a  v    neposlední  řadě  paní  ředitelce  Jitce  Suché, 
která mi všechny tyto aktivity umožnila zrealizovat.
        Mgr. M. Kudelová

Slavnostní otevření cizojazyčného oddílu ve školní knihovně  na ZŠ Staňkov
Během jednodenní  listopadové návštěvy německých studentů v naší   škole, při které byl 
pro žáky připraven zajímavý program a pro německé studenty  i bohaté občerstvení,   byl 
slavnostně otevřen cizojazyčný oddíl  ve školní knihovně. Tohoto úkolu se zhostily ředitelka 
naší   školy Mgr.  Jitka Suchá   a zástupkyně   ředitele německé partnerské školy Dr. Svenja 
Meindl.  Do žákovské knihovny byla zařazena tzv. zjednodušená četba v německém jazyce, 
a to nejen pro začátečníky, ale i mírně pokročilé a pokročilé.  Pro úplné začátečníky a žáky 
prvního  stupně  byly  vybrány  pohádky  a  příběhy  s  bohatou  ilustrací,  pro  starší  ročníky 
romány, detektivní příběhy, ale  i  výběr  z děl  významných německých  spisovatelů.   Ráda 
bych touto cestou poděkovala panu Michalu Černému za sponzorský dar do této knihovny. 
            Mgr. M. Kudelová
   
Jitka Suchá a Svenja Meindl v knihovně

Základní škola ve Staňkově zve rodiče s dětmi k 
zápisu do prvního ročníku základního 

vzdělávání 
ve školním roce 2015 / 2016, 

který se uskuteční ve čtvrtek 15. 1. 2015 od 14 do 18 hodin.
K zápisu se dostaví zákonní zástupci s dětmi, kte-

ré dovrší ke dni 31. 8. 2015 věk 6 let. 
Zákonný zástupce předloží při zápisu:

rodný list dítěte, OP zákonného zástupce, průkaz pojištěnce 
dítěte a dotazník - zápis do první třídy.
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 „ZDRAVOTNÍ STŘEDISKO STAŇKOV - 
STAVEBNÍ ÚPRAVY A

PŘÍSTAVBA“ 
Tento projekt je financován ze zdrojů 

strukturálních fondů EU v rámci programu 
ROP Jihozápad

Dne 13.11.2014 byla ve Zdravotním středisku 
Staňkov otevřena další ordinace a to Alergologická 
a imunologická ordinace MUDr. Jany Hanzlíkové. 
Ordinační hodiny budou každý čtvrtek od 16:00 hod 
do 20:00 hod. Objednávat se můžete v pondělí, čtvrtek 
a pátek od 16:00-20:00 hod. na tel. čísle 702 920 637    
(pouze pacienti od 10 let). 
Ve zdravotním středisku zůstávají dále v provozu 
následující ordinace:

MUDr. Marta Cihlářová – praktická lékařka
MUDr. Marcela Černá – praktická lékařka, internistka
MUDr. Marie Kubátová – praktická lékařka pro děti a dorost
MUDr. Ivana Gerberová – gynekoložka
MUDr. Olga Benešová - zubní ordinace
MUDr. Radka Štrbíková – zubní ordinace
Rehabilitace: 
MUDr. Zdeněk Šos – rehabilitační lékař, Jarmila Veselá a 
Milada Kubizňáková – fyzioterapeutky

Kultura

Hledáme obchodní zástupce. 
Kontakt: 602 421 515.

Bohoslužby  v  
kostele sv. Jakuba 

ve Staňkově ve 
dnech vánočních 

24. 12. - Štědrý den 
24.00 hodin, půlnoční mše svatá se sborem a 
orchestrem
25. 12. - 1. svátek vánoční 
10.00 hodin, mše svatá
26. 12. - 2. svátek vánoční 
10.00 hodin, mše svatá
31. 12. - Silvestr 
17.00 hodin, mše svatá
1. 1. 2015 - Nový rok    
10.00 hodin, mše svatá

Kalendář adventních a vánočních akcí  2014 
  6.12.   ODYSSEA- tan. zábava 
10.12. 13.00 h Adventní setkání v Betlémě na farní zahradě 
11.12. 18.00 h LIBKOVANKA-vánoční koncert dechové hudby v LD
13.12. 20.00 h Závěrečný ples tanečního kurzu, hraje tan. orchestr Ozvěny, LD 
14.12. 17.00 h Benefiční koncert  v  kostele  sv. Jakuba
   Diakonie Západ a město Staňkov 
15.12. 17.00 h  Vánoční zpívání - koncert  MŠ na zahradě  školky
17.12. 18.00 h  Vánoční koncert  ZŠ v kostele sv. Jakuba
19.12. 18.00 h Vánoční koncert ZUŠ v Lidovém domě
24.12.  9.00  h Betlémské světlo v kostele sv. Jakuba, 
   od 14.00 h. půlnoční mše pro děti
24. - 26. 12. Živý betlém na farní zahradě
28.12. 17.00 h Koncert - 20. výročí vzniku farního sboru  v kostele sv. Jakuba 
29.12.  17.00 h  Posezení pro seniory u šálku kávy či čaje s živou hudbou v LD
31.12. 20.00 h  Silvestrovská zábava v Lidovém domě - hraje TELEFON a VIZIR,  
   pořádá  FK Staňkov ve spolupráci s městem
       předprodej vstupenek v pokladně MěÚ   
   Silvestr v hostinci v Krchlebech,   hudba DJ Lorenc

Heligonkáři
V rámci populárních koncertů dechové hudby 
v Lidovém domě bylo koncertní vystoupení 
Plzeňských heligonkářů 3. října určitě 
sympatickým zpestřením. Poslední akce 
tohoto cyklu – vánoční koncert dechové hudby 
Libkovanka proběhne v Lidovém domě dne 11. 
prosince v 18.00 hodin.

Josef Steinbach 
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Big Dance Show 
neboli velká taneční šou 
ovládla Lidový dům. 
Vystoupení dětských 
tanečních klubů a 
sportovních tanečních párů 
moderoval Pavel Cích. 
Zúčastnilo se přibližně 
sto tanečníků z tanečních 
klubů ze Staňkova, 
Holýšova, Stoda a Domažlic 
s ukázkami standardních, 
latinských a jiných tanců.

Královna 
Dagmar
Na staňkovské faře v 
„Betlémě“ uspořádali 
zajímavou výstavu 
k 800. výročí úmrtí 
české princezny 
Markéty Přemyslovny, 
která se stala 
dánskou královnou 
Dagmar, manželkou 
krále Waldemara II.

Kurzy tance a společenské výchovy letos navštěvuje 
18 párů, které si na výše uveřejněných fotografiích 
užívají první prodlouženou lekci ve stylu hippies. 
Jak jsme čtenáře Staňkovska informovali již v 
minulém čísle, tyto kursy vedou ve Staňkově již 
několik let manželé Cíchovi.

První listopadový víkend proběhl v Lidovém 
domě 9. ročník festivalu deskových her pořá-
dáný sdružením Goada. Přestože se konal ve 
Staňkově poprvé a organizátoři měli trochu 
obavy o dostatečnou účast, návštěvníků přišlo 
požehnaně, takže kdo přišel později, měl v 
nabitém Lidovém domě problém najít volnou 
židli. Podle vyplněných dotazníků sem cestu 
našli nejen hráči ze Staňkova a okolí, ale třeba 
z Českých Budějovic, Karlových Varů nebo z 
Prahy. Akce se vydařila a mnozí z těch, kteří 
festival navštívili, už se těší na další ročník, 
který se bude konat opět ve Stankově, opět 
první listopadový víkend. 
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40 LET FITNESS CLUBU VE STAŇKOVĚ
Dne 6. září 2014 proběhla oslava 40. výročí založení Fitness club Staňkov. Součástí oslav 
byl třetí ročník silově vytrvalostní soutěže Staňkovský trojboj, která sestává z disciplín tlaku 
na lavici, dřepů (vždy se zátěží rovnající se polovině hmotnosti konkrétního závodníka) 
a shybů na hrazdě. Jan More se stal celkovým vítězem soutěže, jelikož nejvyšším počtem 
opakování ovládl disciplíny tlaku na lavici a shybů na hrazdě. Václav Vostracký zvítězil 
v disciplíně dřepů, a obhájil tak druhé místo před celkové třetím Tomášem Kaufmanem.  
Závodníky přišel v průběhu soutěže podpořit i starosta města Alexandr Horák.
Po vyhlášení vítězů soutěžního klání následoval příjemný večer před budovou Fitness clubu 
s možností ochutnávky občerstvení připraveného Josefem Marcelem. Při této příležitosti 
předseda klubu Josef Šitera přečetl slavnostní řeč, v níž zrekapituloval historii a dosavadní 
úspěchy klubu. Oslavu ukončila exhibice v cyklotrialu, v níž účinkovali horšovskotýnští 
členové klubu Petr Šos a Tomáš Kaufman. Fitness club Staňkov vstupuje do dalších let své 
existence v plné kondici a zve všechny zájemce, aby se stali členy a prospěli nejen svému 
zdraví, ale i rozvoji silových sportů ve Staňkově.

Powerlifteři ze Staňkova zahájili novou sezónu
Mladší garnitura lifterů z Fitness clubu Staňkov jela 
na první kvalifikační závody soutěžní sezóny 2015 do 
Sedlčan.
1. Mistrovství západních Čech v klasickém (RAW) 
silovém trojboji se konalo 25. října v tělocvičně  ZŠ 
Sedlčany, pořadatelem byl místní SK Zlobr a soutěže 
se zúčastnilo 49 závodníků.
V kategorii do 74 kg se představil Jan More,ve dřepu 
zvládl 180 kg,na lavici zatlačil 127,5 kg a mrtvým 
tahem, který je jeho silná disciplína dosáhl celko-
vých 537,5 kg. Tím vytvořil rekord ČR juniorů, vyhrál 
svojí kategorii a celkově se stal nejlepším juniorem 
soutěže.
Poprvé si vyzkoušel závodnickou atmosféru v kategorii 
do 83 kg Luboš Rada, udřepl 170 kg, v tlaku na lavici 
trochu ztratil výkonem 105 kg.V pozvedu zabojoval a 
zakulatil trojboj na 500 kg a to stačilo na neoblíbené 
4. místo.
Nejmladší zástupce FC Staňkov, teprve 17letý Michael 
Novotný, se neztratil ani mezi muži a v kategorii do 
105 kg vybojoval bronzovou medaili. Dřepem  
207,5 kg vytvořil rekord ČR dorostenců, v benči se 
zlepšil na 130 kg, v mrtvém tahu dal 230 kg a v útoku 
na 2. místo nechybělo mnoho k úspěšnému pokusu 
na 260 kg. Dohromady nazvedal 557.5 kg a stal se 
nejlepším dorostencem soutěže.
Mladší trojbojaři FC Staňkov navázali na úspěchy Karla 
Rady a Tomáše Tauera, kteří je tentokrát koučovali a 
společně se připravují na další soutěže. Tou nejbližší 
je 23. Mistrovství západních Čech  v silovém trojboji a 
koná se 22. listopadu v Sokolově.

STAŇKOVŠTÍ TROJBOJAŘI MAJÍ DALŠÍ 
MEDAILI
Karel Rada, člen Fitness Clubu Staňkov, 
úspěšně reprezentoval Českou republiku na 
mistrovství Evropy v silovém trojboji kategorie 
masters v kategorii nad 40 let.  Soutěž se ko-
nala 11. července v Plzni. Dostat se do repre-
zentace znamenalo prvotně vyhrát mistrovství 
České republiky v kategorii do 105 kilogramů. 
To se povedlo dříve v Praze, a proto již tak 
těžká sezona musela pokračovat až do léta.
Soutěž začala dřepem, v němž Karel dosáhl 
osobního rekordu 310 kilogramů. V bench-
pressu, jenž je jeho nejslabší disciplínou, si 
také vytvořil druhým pokusem osobní rekord, 
když zvedl 185 kilogramů. Konečně v mrtvém 
tahu šel na všechny tři pokusy a vybojoval 
výkonem 285 kilogramů pro Českou republiku 
malou bronzovou medaili, a to opět v osobním 
rekordu.
Celkem to znamenalo výkon 780 kilogramů, 
5. místo a osobní zlepšení o 52 kilogramů. Je-
likož se v Plzni koná i mistrovství světa, Karel 
už přemýšlí, že zasloužený odpočinek bude 
muset přijít až po této soutěži.

Sport
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80. výročí založení hokejového 
klubu ve Staňkově 
Letošní ročník hokejového klubu je významný tím, že 
dochází k 80. výročí založení a 15. výročí obnovení 
Hokejového klubu ve Staňkově. U příležitosti tohoto výročí 
se uskuteční přátelské utkání dřívějších a současných členů 
hokejového klubu v pátek 26. prosince 2014 od 16 hodin 
na ZS v Domažlicích. Staňkovští hokejisté zahájili svou 
15. sezónu pravidelnými tréninky od poloviny srpna na 
ZS v Domažlicích. První zápas v Krajské soutěži mužů 
Plzeňského kraje se uskutečnil na konci září proti HC 
Holýšov B, který Staňkov vyhrál 8:0. Dále následovala 
prohra s plzeňským Panasonicem 3:5. V polovině října 
získal Staňkov dvě výhry, nejprve nad Zbirohem 4:2, 
a pak nad Sokolem Díly v místním derby 2:1. Poté 
Staňkov neuspěl na domácím ledě proti týmu Kralovic v 
poměru 2:4. V polovině listopadu dokázal Staňkov opět 
vyhrát dvakrát za sebou, Příkosice zdolal 2:1 a následně 
Bezdružice opět těsně 4:3. Téměř v polovině soutěže je 
v tabulce tým Staňkova na druhé příčce (z celkem devíti 

Zimní žákovská 
tenisová sezóna 
V návaznosti na loňský 
rok probíhaly i letos 
tenisové tréninky žáků. 
Díky počasí probíhaly 
tréninky na staňkovských 
kurtech jednou týdně od 
poloviny dubna do října. 
V listopadu se pravidelné 
tréninky plynule přesunuly 
do tělocvičny ZŠ Staňkov 
a tam budou pokračovat 
až do jara příštího roku.  
První skupinu vede 
Karel Malík společně s 
Vojtěchem Němcem a 
tréninků se účastní: K. 
Mikulková, D. Taterová, 
A. Hofmanová, N. 
Zámostná, R. Roučka, 
L. Malíková, A. Dudová, 
J. Pořízek. Druhou skupinu vede Jan Vacík a tréninků se účastní: J. A. a K. 
Holečkovi, M. Bozděch, T. a T. Vacíkovi, V. Žáček, M. Vacík , T. Felix. Vzhledem k 
možnostem tělocvičny se zaměříme především na nácvik a zdokonalení servisu, 
smeče, voleje a rozvoje pohybových dovedností.  
Za tenisový klub Staňkov Karel Malík, Jan Vacík, Vojtěch Němec

týmů) s pěti výhrami a dvěma prohrami, a s pozitivním 
skóre 25:16. V sedmi odehraných utkáních hájili bránu 
Jan Brožovský s Jaroslavem Baarem a vedli si velmi 
dobře - oba s průměrem okolo 2 obdržených branek na 
zápas. Hokejisté Staňkova nastupují letos v této sestavě: 
Brožovský/Baar - (1. pětka) P. Němec, Látal, Hoffman - 
M. Přibyl, V. Němec - (2. pětka) T. Přibyl, Nový, Kapitán 
- Petržík, Liebl - (3. pětka) Blacký, Peteřík, Dvořák - 
Kabourek, Falout. Pololetní schůze klubu se bude konat 
v prosinci u Milana Hilperta v „Pivnici U Šimků“. Dále 
chceme velmi poděkovat aktuálním sponzorům klubu: 
Tempo Klatovy s.r.o. (generální partner), město Staňkov, 
ZF Staňkov s.r.o., Alutor L&B Staňkov. Nově si naši 
fandové můžou zakoupit klubové minidresy a čepice v 
obchodě Fitstar (u mostu ve Staňkově). O dění v druhé 
polovině soutěže a následném play off vás seznámíme 
příště. Více (tabulka soutěže, tabulka střelců, fotogalerie, 
atd.) na klubovém webu www.mestostankov.cz v sekci 
sport - hokej.
Za hokejový klub Staňkov Ing. Vojtěch Němec

40 let trvalo než někdo z Fitness clubu Staňkov zůčastnil 
mistrovství světa. Letos, v roce 40. výročí existence klubu, 
se to podařilo hned dvěma soutěžícím v silovém trojboji  v 
kategorii veteránů nad 40 let. Nemuseli ani daleko cestovat,-
protože soutěž se konala poslední záříjový týden v Parkho-
telu v Plzni na Borech. Oba soutěžící Tomáš Tauer, kategorie 
do 93 kg a Karel Rada, kategorie do 105 kg, přišli na řadu v 
pátek 26. září ve večerních hodinách.
Tomáš začal soutěž osobními rekordy ve dřepu s činkou 240 kg 
 a tlakem na lavici 190 kg, v mrtvém tahu dal 240 kg a tím 
si vytvořil nové osobní maximum 670 kg, které v soutěži 
znamenalo 7. místo.
Karel měl ambice na malou medaili ve dřepu, měl bohužel 
špatný den.Po dvou nevydařených pokusech na 300 kg si 
přidal na 310 kg, ale rozhodčí neuznali hloubku dřepu, čímž 
se vyřadil z celkového hodnocení,ale v soutěži pokračoval. 
V tlaku na lavici si výkonem 190 kg zlepšil své maximum. V  
mrtvém tahu dal druhým pokusem 280 kg a v souboji o ma-
lou bronzovou medaili, kterou už má z letošního  mistrovství 
Evropy, se pokusil o zvednutí 295 kg. Pokus byl nadějný ale 
neuznán. 
V celkovém hodnocení národů přispěl Tomáš svým umístě-
ním k  světovému titulu  družstev před USA a Německem.
Tímto závodem ukončili silový trojbojaři za Staňkova ná-
ročnou, ale nejúspěšnější sezonu v historii klubu. Změnou 
soutěžního systému už příští měsíc začinají kvalifikační sou-
těže na sezonu 2015, kterých se zúčastní další borci z rozši-
řujicí se základny silového trojboje ve Staňkově.


